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 Protokół nr 140/2018 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 26 kwietnia 2018r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  Na wniosek przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o 

następujące punkty: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu 

uchwały Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie podziału Powiatu 

Nowomiejskiego na okręgi wyborcze w wyborach do rady powiatu. 

 

2. Zapoznanie się z informacją w sprawie wyniku rokowań sprzedaży nieruchomości w 

Czachówkach. 

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

Stanowi on załącznik nr 2.  

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 139/2018. 

 

Pan Starosta zapytał, czy ktoś ma uwagi do protokołu. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag do protokołu. 

  

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół nr 139/2018. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. 

Grzywacz, M. Buliński. 

Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z kwartalną informacją o 

wydatkowaniu środków finansowych WTZ za I kwartał 2018r. 

/na posiedzenie weszła pani Anna Marchlewska – Barczewska – dyrektor PCPR/ 

 

Pani Marchlewska poinformowała, że wydatki wykorzystane przez WTZ są zgodne z planem 

finansowym jednostki na rok 2018. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 3. 

/pani A. Marchlewska – Barczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie akceptacji  złożenia wniosku o dofinansowanie projektu pt;  „Przebudowa i 

rozbudowa w ramach modernizacji istniejącego budynku szpitala powiatowego w Nowym 

Mieście Lubawskim” – konkurs RPWM.08.01.00-IZ.00-28-001/18. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Domżalska – inspektor ds.  pozyskiwania funduszy 

pomocowych/ 

 

Pani Domżalska poinformowała, że w/w uchwała dotyczy akceptacji wniosku w sprawie 

przebudowy i rozbudowy w ramach modernizacji istniejącego budynku szpitala. Dodała, że 

będziemy się ubiegać o środki niekwalifikowane z przeznaczeniem na zakup dźwigu 



2 

 

osobowego. Poinformowała, że § 3 dokonano zmiany tj. uzupełniono paragraf o zdanie, które 

otrzymało brzmienie: „Pomieszczenia znajdujące się w obiekcie Budynek nr 1 – stary gmach 

(chirurgia) będące przedmiotem wniosku o dofinasowanie opisanego w § 1 zostaną, po 

zakończeniu realizacji projektu, nadal we władaniu Powiatu Nowomiejskiego”. 

Ponadto dodała, że dokonano zmiany we wniosku o dofinansowanie w punkcie 2.2 oraz w 

punkcie 2.11. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 4. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. 

Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie unieważnienia przetargu nieograniczonego na wykonanie usługi na zadaniu 

„Modernizacja ewidencji gruntów i budynków jednostki ewidencyjnej: Gmina 

Grodziczno”.  

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska - naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pani Banaszewska poinformowała, że jest to projekt, na realizację którego pozyskano 

dofinansowanie ze środków unijnych. Dodała, że w przedmiotowym postępowaniu o 

zamówienie publiczne nikt nie złożył oferty.  

Pani Domżalska poinformowała, że przedmiotowe zadanie jest jednym z pięciu zadań 

realizowanych w projekcie, jest to największe zadanie. Dodała, że jest to zadanie czasochłonne, 

wymaga dużych uprawnień i wiedzy od wykonawcy. W związku z powyższym wykonawcy nie 

są zainteresowani realizacją tych zadań. Nadmieniła, że jeżeli wykonawcy składają oferty to są 

to oferty wyższe o 30%, 40% od szacowanych wartości zadań, często wykonawcy przeciągają 

terminy realizacji zadania. Nadmieniła, że jest przygotowane pismo do Urzędu 

Marszałkowskiego z prośbą o przeredagowanie tego zadania  w ten sposób, że będziemy się 

poruszali w projekcie w tej samej bazie danych, natomiast zrezygnujemy z danych dotyczących 

granic, skupimy się tylko na danych dotyczących budynków w poszczególnych gminach.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

/pani J. Domżalska oraz pani A. Banaszewska opuściły posiedzenie Zarządu/ 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 11 do arkusza organizacji roku szkolnego 2017/2018 w 

Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

/na posiedzenie weszła pani Kornelia Jaroszewska - Sobczak – inspektor w Wydziałe Oświaty, 

Kultury i Promocji/ 

 

Pani Jaroszewska – Sobczak poinformowała, że aneks nr 11 związany jest z długotrwałym 

zwolnieniem lekarskim nauczyciela wychowania fizycznego. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 
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Szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z umową dotyczącą 

przekazania turystycznych znaków drogowych powstałych w ramach realizacji projektu 

pn. „Znakowanie turystyczne regionu Warmii i Mazur” 

 

Pani Jaroszewska – Sobczak poinformowała, że umowa dotyczy przekazania powiatowi 

znaków turystycznych powstałych w ramach realizacji projektu pn. „Znakowanie turystyczne 

regionu Warmii i Mazur”. Dodała, że znaki stoją przy drodze nr 15, 1250 oraz przy drodze nr 

538. Poinformowała, że po przejęciu znaków zostaną one przekazane do Zarządu Dróg 

Powiatowych z/s w Kurzętniku.  

Pan Starosta dodał, że z pisma wynika, iż  Zarząd Dróg Wojewódzkich podejmie się wszelkich 

czynności utrzymaniowych tj. czyszczenia znaków, utrzymanie porządku oraz dbałości o zieleń 

wokół znaków. 

Pan Buliński stwierdził, że znaki powinny być przekazane do zarządców dróg np. do 

Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad. Dodał, że powiat powinien przejąć tylko te znaki, które 

są usytuowane przy drogach powiatowych.  

 

Umowa przekazania stanowi załącznik nr 5. 

 

/pani K. Jaroszewska – Sobczak opuścił posiedzenie Zarządu/ 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu uchwały Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim w sprawie podziału Powiatu Nowomiejskiego na okręgi 

wyborcze w wyborach do rady powiatu. 

 

Pani Sekretarz wyjaśniła, że akty prawa miejscowego są również konsultowane z organizacjami 

pozarządowymi. Zaproponowała, żeby konsultacje trwały od 26 kwietnia do 9 maja 2018r., 

natomiast otwarte spotkanie z organizacjami pozarządowymi odbyłoby się 9 maja. 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie podziału Powiatu Nowomiejskiego na okręgi 

wyborcze w wyborach do rady powiatu stanowi załącznik nr 6. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją w 

sprawie wyniku rokowań sprzedaży nieruchomości w Czachówkach. 

 

Pan Starosta poinformował, że nikt nie złożył oferty. Stwierdził, że należałoby się zastanowić 

nad obniżeniem ceny sprzedaży nieruchomości. Zapytał się Członków Zarządu o ich opinię na 

ten temat. 

Pan Buliński stwierdził, że przed obniżką ceny powinniśmy zwrócić się do Gminy Biskupiec z 

propozycją sprzedaży nieruchomości. Dodał, że z tego co pamięta była propozycja, iż środki 

które przekaże gmina zostaną wykorzystane na remont dróg na terenie Gminy Biskupiec.  

Pan Starosta stwierdził, że z tego co on pamięta to gmina zainteresowana była jedynie 

bezpłatnym przejęciem nieruchomości.  

Pan Buliński dodał, że jest za tym żeby jakieś środki finansowe wpłynęły do budżetu powiatu.  

Pani Wicestarosta stwierdziła, że powinniśmy obniżyć cenę nieruchomości tyle ile przewidują 

przepisy, być może ktoś zaproponuje większą cenę w kolejnym rokowaniu. Dodała, że obiekt z 

roku na rok coraz bardziej niszczeje. 
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Informacja stanowi załącznik nr 7. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pan Starosta odczytał pismo Komisarza Wyborczego w Elblągu, które stanowi załącznik nr 8. 

Zapytał panią Sekretarz, czy komisarz wyborczy może zakwestionować propozycję podziału na 

okręgi wyborcze. 

Pani Sekretarz odpowiedziała, że komisarz wyborczy zaopiniował pozytywnie projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie podziału Powiatu Nowomiejskiego na okręgi wyborcze w wyborach 

do rady powiatu. Dodała, że teraz komisarz wyborczy pyta dlaczego zaproponowano takie 

połączenie gmin w jeden okręg wyborczy tj. Gminy Grodziczno z Gminą Kurzętnik a nie 

Gminy Grodziczno z Gminą Nowe Miasto Lubawskie. Nadmieniła, że po spotkaniu z Wójtami 

i z Burmistrzem  zostało wysłane pismo do komisarza wyborczego w sprawie podziału na 

okręgi wyborcze. Ponadto w tej sprawie do komisarza wyborczego zostało również wysłane 

pismo pani Urszuli Plitt – Przewodniczącej Rady Gminy Grodziczno, które stanowi załącznik 

nr 9. 

/na posiedzenie weszła pani A. Stajszczak/ 

Pani Grzywacz poruszyła kwestię dotyczącą zmiany prawa łowieckiego, które nakłada 

dodatkowe obowiązki na sołtysów odnośnie szacowania szkód wyrządzonych przez zwierzęta 

łowne. Stwierdziła, że uwagi dotyczące zmian w w/w przepisach być może należałoby zgłosić 

jako powiat, ponieważ sołtysi oczekują wsparcia samorządów w powyższej kwestii.  

 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                        


